北京理工大学珠海校区“留学北理”新生奖学金申请表

(国际预科项目)
	护照名
	

	中文姓名
	
	出生日期
	
	性 别
	

	国  籍
	
	高中名称
	
	最终成绩
	

	学生类别
	预科生
	电子邮箱
	

	评审标准：

1. 北京理工大学珠海校区奖学金将根据申请材料审核和面试/分班考试情况进行评定；

2. 请详细介绍在高中时的学习和获奖情况，阐述你申请此奖学金的竞争优势（申请中文授课专业者要求中文书写，英文授课要求用英文书写）；
3. 请将填好的表格以及其它相关获奖证明上传至报名系统(PDF或JPG格式)。

	申请人

自述
	                                     申请人签字：



	教师推荐意见
	                                          签字：

                                                         年     月     日


Application Form for BIT Zhuhai “Study in BIT” 

International Students New Student Scholarship 

(Pre-University Program)
	Passport Name
	

	Chinese Name
	
	Date of Birth
	
	Gender
	

	Nationality
	
	High School Name
	
	Final score
	

	Program
	Pre-University
	Email
	

	Evaluation Criteria:

1. BIT Zhuhai “Study in BIT” New Student Scholarship will be awarded based on the review of application materials and the results of online interview or placement exam.
2. Please describe in detail your academic performance and awards in high school, and explain your competitive advantage in applying for this scholarship. (Applicants for Chinese-taught programs applicants must write in Chinese; applicants for English-taught programs must write in English.

3. Please upload the completed form and other relevant award certificates to the application system in PDF or JPG format.

	Personal Statement
	                               Signature of the Applicant：



	Teacher’s Recommendation
	                                    Signature of the Teacher：

Date：


